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 Z A P I S N I K 
 

 

 sa 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane  dana 22. prosinca  

2010. godine, u sali Gradske vijećnice  u Supetru, Vlačica br. 5, s početkom u 

18,00 sati. 
 
NAZOČNI:  Šimica Dragičević, Marija Jakšić, ðuro Roso, Morana Martinić Dragan,  
Frane Oreb, Nikica Maričić i Dragan Damjanović  
 
ODSUTNI: Petar Mandić, Lovrenco Vladislavić, Zorko Drpić, Jaki Razmilić, Paul 
Matas i Dinko Vidan 
 
OSTALI NAZOČNI: ðurña Radojković,  Danica Baričević,   Zoran Marinelić,  Mate 
Martinić, Pero Maričić,  Ivica Vranjičić, Mirjana Mihovilović,Sergij Rendić, Milenka 
Stipanović, Lovre Kirigin, M. Karmelić, M. Opačak . 
 
 
Presjedavajući pozdravlja sve nazočne vijećnike i ostale prisutne,  te je nakon prozivke 
vijećnika utvrdio da je sjednici nazočno šest  vijećnika i novoimenovani vijećnik 
Dragan Damjanović, čiju pravovaljanost mandata je verificirala Mandatna komisija 
Grada Supetra na svojoj sjednici održanoj neposredno prije i poziva ga da pristupi 
polaganju prisege. 
 
 Prije toga je zamolio i pročitao dopis koji je upućen Vijeću, a potpisan je od 
predsjednika kluba vijećnika HDZ i HSS od 21. prosinca 2010. god., kada je urudžbiran 
na protokolu Jedinstvenog upravnog odjela Grada Supetra. U dopisu vijećnici kluba 
HDZ i HSS izražavaju svoje nezadovoljstvo i neslaganje s načinom i postupkom izbora 
vijećnika Dragana Damjanovića od strane političke stranke HSU, čime je po njihovom 
mišljenju izigrana demokratska volja birača i procedura, zbog kojeg razloga odbijaju 
prisustvovati sjednicama GV Grada Supetra, a što je vidljivo njihovim današnjim 
nedolaskom. Primljeni dopis kluba vijećnika HDZ i HSS od 21. prosinca 2010. god. je 
sastavni dio ovog zapisnika. 
 
Predsjednik vijeća Š. Dragičević je obavijestio, da je u pripremi ove sjednice 
razgovarao s gradonačelnikom koji mu je potvrdio da će gospoda iz kluba vijećnika 
HDZ i HSS biti prisutni na ovoj sjednici i zaključuje, da je njihov nedolazak očito dio 
stranačke taktike gdje se svaki ponaša onako kako njemu odgovara ne bi li ostvarili 
neku svoju zamišljenu svrhu. U nastavku predlaže da se gdin-u Damjanoviću omogući 
da odradi svoj mandat na način da položi prisegu na imenovanje koje je dobio od svoje 
stranke, kao kandidat s liste HSU-a. 
U tom trenu traži riječ gradonačelnik i izjavljuje da nema dovoljnog broja vijećnika za 
donošenje odluka i da gdin Damjanović ne može dati prisegu koja je po prijedlogu na 
drugoj točci planiranog dnevnog reda, jer se odluke ne mogu donositi kad je prisutno 
samo šest vijećnika. Nema dovoljno vijećnika za odlučivanje pa se ne može izvršiti 
prisega niti se mogu utvrditi i izglasati točke dnevnog reda jer nema kvoruma. 
 
Predsjednik GV smatra da se ne mogu donositi odluke, ali se može raspravljati o 
dnevnom redu i u tom trenu na zahtjev Vijeća pročelnik S. Rendić čita sadržaj članka 
75 stavak 3 Poslovnika, koji govori o tome što ako nema dovoljan broj vijećnika, na što 
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stalno upozorava gradonačelnik. Tada dolazi do glasnih komentara i upadica od strane 
pojedinih vijećnika, gradonačelnik ponovno upozorava da nema kvoruma, neki ustaju 
sa svojih mjesta i nastaje žamor.    
Nakon što se red u vijećnici primirio, predsjednik GV je dopustio riječ imenovanom 
vijećniku. 
 
Dobivši riječ gdin Dragan Damjanović navodi da se osjetio malo povrijeñen sadržajem 
dopisa, jer gospoda iz navedenog kluba zaključuju da će on slijepo provoditi smjernice 
SDP-a. Smatra je njegovo imenovanje u redu jer se u hijerarhiji mora slušati svoje 
nadreñene, u njegovom slučaju predsjednika njegove strane gdin-a Hrelju, te zaključuje 
da ne može ići ni lijevo ni desno nego ondje u koalicije gotovih sila a to znači oni bi 
došli tu ali bi držali stranu HDZ-a, što je skroz suprotno od politike HSU-u, to je 
tragedija – zaključio je. 
 
Nakon toga je uz ponovno javljanje gradonačelnika da vijeće ne može donositi odluke, 
presjedavajući je predložio odgañanje današnje sjednice za 30-og prosinca u isto 
vrijeme, što je i prihvaćeno. 
 
Odreñuje se održavanje danas odgoñene sjednice za dan 30. prosinca 2010. god. s 
početkom u 18:00 sati. 
 
 
Dovršeno u 18,20  sati 
 
                                                                                                                                                                                            
                                                                        PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
                                                                                     GRADA SUPETRA 
                                                                                    Šimica Dragičević v.r. 
                                                                                                                                                
 
   
 
     
Zapisnik izradio Sergij Rendić po tonskom zapisu  
sa sjednice, a koji je njegov sastavni dio. 
 
 
_____________________ 
 
 


